



***Live Leather Hounds***  
Release Date: August 23, 2024

***Live Leather Hounds – Capturing KNIFE’s Electrifying Live Fury!***

Thrilling German blackened/speed metal outfit **KNIFE** is set to release the new EP, ***Live Leather Hounds***, on August 23, 2024 via Napalm Records. Formed in 2019, the band overcame the challenges of the pandemic and cemented their presence in the scene once more with the previous studio album, ***Heaven Into Dust*** (2023), which German Rock Hard described as “one of the strongest (black)-speed albums of the year”. In the same year, **KNIFE** also demonstrated their raging live performance at major festival shows like Wacken Open Air and Rock Hard festival, and is set to play at this year’s Rockharz festival. Now, the quartet unveils five raging live tracks that were recorded during the *Evil Obsession Tour* with the mighty Sodom in 2023 and features a powerful cover of the black thrash icons Desaster.

Recorded at the Turbinenhalle in Oberhausen and the Obertraubling Eventhalle Airport in Regensburg, ***Live Leather Hounds*** showcases an energetic and organic mix of **KNIFE**’s discography. The EP opens with the demonic “*White Witch / Black Death*”, setting the tone with its catchy raw refrain and fast, wild riffs. “*Inside The Electric Church*” follows with swift transitions between dark, throbbing punk chords and dual tracks that sustain the tension while “*Black Leather Hounds*” offers rough vocals infused with furious elements of heavy and black metal. Next track, the latest raging album title track, “*Heaven Into Dust*”, delivers the sharpest speed metal and is topped by the dashing punk attitude of “*I Am The Priest*”. The EP wraps up with the studio track and cover “*Metalized Blood*”. Accompanied by the vocalists of Desaster and Sacred Steel, the track guarantees the authentic sound of raw extreme metal.

***Live Leather Hounds*** captures **KNIFE**'s raw energy and relentless intensity, promising an electrifying experience for fans of extreme metal. Get ready to be blown away!

## ***Live Leather Hounds – Die ultimative Live-Show!***

2023 hat die deutsche Blackened-Speed-Metal-Band **KNIFE** die Metal-Szene aufgewirbelt und Metalheads mit ihrer kompromisslosen Mischung aus einschlägigen Punk-Elementen und der brutalen Kombination aus Speed und Black Metal begeistert. Nun veröffentlicht das Marburger Quartett am 23. August 2024 die neue EP ***Live Leather Hounds*** über Napalm Records!

Die 2019 gegründete Band kämpfte sich erfolgreich durch die Pandemie und festigte ihre Präsenz durch das Studioalbum ***Heaven Into Dust*** (2023), das vom deutschen Rock Hard Magazin als „*eines der stärksten (Black)-Speed-Alben des Jahres*“ bezeichnet wurde. Noch im selben Jahr demonstrierten **KNIFE** ihre kraftvolle Live-Performance auf namhaften Festivals wie dem Wacken Open Air und dem Rock Hard Festival und sorgte damit für unzählige malträtierte Nacken. Nun enthüllt die neue EP ***Live Leather Hounds*** fünf brachiale Live-Tracks, die während ihrer Auftritte als Support für Sodom auf deren Evil Obsession Tour im Jahr 2023 aufgenommen wurden. Zusätzlich veröffentlichen **KNIFE** ein Cover der deutschen Black-Thrash-Ikonen Desaster.

***Live Leather Hounds*** wurde in der Turbinenhalle in Oberhausen und der Eventhalle Airport Obertraubling in Regensburg aufgenommen und präsentiert ein unheilvolles Gebräu ausgewählter **KNIFE** Hymnen. Das mitreißende „*White Witch / Black Death*“ peitscht vernichtende Riffs und einem dämonischen Refrain, gefolgt von „*Inside The Electric Church*“ und einem schnellen Wechsel zwischen brutalen und aggressiven Punk-Akkorden. „*Black Leather Hounds*“ vereint im Anschluss raue Vocals mit hitzigen Heavy- und Black-Metal-Elementen. Der Speed-Metal-Titeltrack des letzten Studioalbums „*Heaven Into Dust*“ hält was er verspricht und wird von der flammenden Punk-Attitüde von „*I Am The Priest*“ abgerundet. Zum grandiosen Abschluss der EP liefern **KNIFE** eine überraschende Studioaufnahme des Covertracks „*Metalized Blood*“ und begrüßen dabei die legendären Sänger von Desaster und Sacred Steel, die dem Song eine zusätzliche Portion brachiale Energie verleihen.

***Live Leather Hounds*** fängt die rohe Energie und unermüdliche Intensität von **KNIFE** ein und verspricht ein elektrisierendes Erlebnis für Fans von Extreme Metal.

